
 

 

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada 
 
 
(le français suit) 

 
JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS 

 

May 5, 2016 

For immediate release 

 
OTTAWA – The Supreme Court of Canada has today deposited with the Registrar judgments in 

the following applications for leave to appeal. 
 
Summaries of these cases are available at http://scc-csc.lexum.com/scc-

csc/news/en/item/5230/index.do. 
 

 
JUGEMENTS SUR DEMANDES D’AUTORISATION 

 

Le 5 mai 2016 

Pour diffusion immédiate 

 

OTTAWA – La Cour suprême du Canada a déposé aujourd’hui auprès du registraire les 
jugements dans les demandes d’autorisation d’appel qui suivent.  

 
Les sommaires des causes peuvent être consultés à l'adresse suivante : http://scc-
csc.lexum.com/scc-csc/news/fr/item/5230/index.do. 

 
 

GRANTED WITH COSTS/ ACCORDÉES AVEC DÉPENS 
 

Uniprix inc. c. Gestion Gosselin et Bérubé inc. et autres (Qc) (Civile) (Autorisation) (36718) 

(La demande d’autorisation d’appel est accueillie avec dépens suivant l’issue de la cause. /  

The application for leave to appeal is granted with costs in the cause.) 

Coram: Abella / Karakatsanis / Brown 

 

**** 

 

Mohsen Saadati, by his Litigation Guardian, Sara Zarei v. Grant Iain Moorhead et al. (B.C.) (Civil) (By Leave) 

(36703) 

(The application for leave to appeal is granted with costs in the cause. /  

La demande d’autorisation d’appel est accueillie avec dépens selon l’issue de la cause.) 

Coram: Abella / Karakatsanis / Brown 

 

**** 

 

Procureure générale du Québec c. Ronald Guérin  (Qc) (Civile) (Autorisation) (36775) 

(La demande d’autorisation d’appel est accueillie avec dépens suivant l’issue de la cause. /  

The application for leave to appeal is granted with costs in the cause.) 

Coram: Cromwell / Wagner / Côté 

 

**** 
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DISMISSED / REJETÉES 
 

Gene Michaud v. Her Majesty the Queen  (Ont.) (Criminal) (By Leave) (36706) 

Coram: Abella / Karakatsanis / Brown 

 

**** 

 

Rainer Zenner v. Denyse Zenner (N.S.) (Civil) (By Leave) (36796) 

(The application for leave to appeal is dismissed with no order as to costs. /  

La demande d’autorisation d’appel est rejetée sans ordonnance quant aux dépens.) 

Coram: Abella / Karakatsanis / Brown 

 

**** 

 

D.D. v. Children’s Aid Society of Toronto et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (36850) 

(The application for leave to appeal is dismissed with no order as to costs. /  

La demande d’autorisation est rejetée sans ordonnance quant aux dépens.) 

Coram: Abella / Karakatsanis / Brown 

 

**** 

 

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS 
 

Ad Hoc Group of Bondholders v. Ernst & Young Inc. in its capacity as Monitor et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) 

(36778) 

(The motions of the Board of the Pension Protection Fund and Nortel Networks UK Pension Trust Limited to be 

added as respondents and for an extension of time to serve and file the response to the application for leave to appeal 

are granted.  The application for leave to appeal is dismissed with costs. /  

Les requêtes du Board of the Pension Protection Fund et Nortel Networks UK Pension Trust Limited pour être 

ajouté comme intimés et en prorogation du délai pour signifier et déposer la réponse à la demande d ’autorisation 

d’appel sont accueillies.  La demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens.) 

Coram: McLachlin / Moldaver / Gascon 

 
**** 

 

Zurich Insurance Company v. TD General Insurance Company (Ont.) (Civil) (By Leave) (36803) 

Coram: Abella / Karakatsanis / Brown 

 

**** 

 

Lombard General Insurance Company of Canada v. Intact Insurance Company of Canada  (Ont.) (Civil) (By Leave) 

(36804) 

Coram: Abella / Karakatsanis / Brown 

 

**** 

 

Ville de Montreal-Est c. Syndicat des cols Bleus regroupés de Montréal, section locale 301 ( Qc) (Civile) 

(Autorisation) (36821) 

Coram: Abella / Karakatsanis / Brown 

 

**** 

 

Entreprise Marissa inc. c. Procureur général du Canada  (Qc) (Civile) (Autorisation) (36702) 

Coram: Cromwell / Wagner / Côté 

 

**** 

 

George Lu et al. v. Eco-Tec Inc. (Ont.) (Civil) (By Leave) (36825) 
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Coram: Cromwell / Wagner / Côté 

 

**** 

 

JTI-MacDonald Corp. v. Attorney General of Quebec (Que.) (Civil) (By Leave) (36741) 

Coram: Cromwell / Wagner / Brown 

 

**** 

 

Francis Ngau Musyoki v. Robert William Geertsema, et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (36727) 

Coram: Cromwell / Wagner / Côté 

 

**** 

 

Laura Marie Flatt v. Attorney General of Canada (F.C.) (Civil) (By Leave) (36800) 

Coram: Cromwell / Wagner / Côté 

 

**** 

 

Whirlpool Canada LP v. Alliance Laundry Systems LLC  (F.C.) (Civil) (By Leave) (36782) 

Coram: Cromwell / Wagner / Côté 

 

**** 

 

DISMISSED WITHOUT COSTS / REJETÉES SANS DÉPENS 
 

Gandhi Jean-Pierre c. Conseil d’arbitrage des comptes d’honoraires des avocats du Barreau du Québec (Qc) 

(Civile) (Autorisation) (36814) 

(La requête en prorogation du délai pour la signification et le dépôt de la demande d’autorisation d’appel est 

accueillie. La demande d’autorisation d’appel est rejetée sans dépens. /  

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The a pplication 

for leave to appeal is dismissed without costs.) 

Coram: Abella / Karakatsanis / Brown 

 

**** 

 

Lambros Demos et autres c. Demers Beaulne inc. (Qc) (Civile) (Autorisation) (36618) 

Coram: Cromwell / Wagner / Côté 

 

**** 

 

Daniel Laforest c. Agence du revenu du Québec et autre  (Qc) (Civile) (Autorisation) (36785) 

Coram: Cromwell / Wagner / Côté 

 

**** 

 

MOTION FOR EXTENSION OF TIME AND APPLICATION FOR LEAVE TO 

APPEAL / DEMANDE DE PROROGATION DU DÉLAI ET DEMANDE 

D’AUTORISATION D’APPEL 
 

Sa Majesté la Reine c. Tobby Carrier (Qc) (Criminelle) (Autorisation) (36651) 

(La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la réponse à la demande d’autorisation d’appel est 

rejetée. La demande d’autorisation d’appel est rejetée. /  

The motion for an extension of time to serve and file the response to the application for leave to appeal is dismissed. 

The application for leave to appeal is dismissed.) 

Coram: Cromwell / Wagner / Côté 

 

**** 
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